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Prezydent Miasta Wfoclawek

Interpelacia

W sprawie utwardzenia terenu pod parking przy ulicy Wfadyslawa Broniewskiego

Szanowny Panie Prerydencie,

Od kilku lat mieszkafcy osiedla Poludnie zamieszkujQcych budynki wielorodzinne przy ulicy

Wfadyslawa Broniewskiego zgfaszajq do mnie problem braku miejsc parkingowych. Swoje
samochody stawiajq wzdlui ulicy przy garaiach na niezagospodarowanym terenie. W ten spos6b

nieuiwkowy teren zostal rozieidiony pnez auta w skutek czego podczas deszczu robi sie tam
bfoto, kt6re p6iniej nie chce wyschna6. Mieszkaicy skariq siq na brudnq ulicq, kt6ra jest

zanieczyszczona pr.ez ouocone kofa, wyjeidzajqcych z tego ,,dzikiego" parkingu samochodriw. W
zwiqzku z tym w imieniu mieszkaric6w osiedla Pofudnie zwracam siq z pro6bq o utwardzenie tego
terenu pod miejsca parkingowe.
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